

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Protokoll 2024-12-17

### Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll Styrelsemöte 2024-12-17.pdf

Storlek: 339489 byte

Hashvärde SHA256:

e9ac998987e38d0c5737d1013577d666c7f9399a9874598ab16440f2352c7ebd

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.*

*För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 1:

Lars Eric Eriksson

Signerat med BankID 2025-01-14 14:12 Ref: 019464f1-659e-78ca-94c5-441b1fe1981b





## Protokoll styrelsemöte Skövde IBF

Datum: 2024-12-17

Tid och plats: 18:00-20:30 Samlingssalen Kavelbro Arena

Närvarande Göran Hjert, Jenny Eriksson, Marie Borelind, Mikael Sirén, Lars Ericsson och Daniel Thyni.

### §1. Mötets öppnande.

- Ordförande öppnade mötet.

### §2. Val av justerare.

- Protokollet justeras av ordförande och sekreterare när mötets samtliga deltagare haft möjlighet att läsa utkastet.

### §3. Dagordningen.

- Dagordningen fastställdes.

### §4. Föregående mötesprotokoll.

- Protokollet gicks igenom. Attestordningen uppdateras.

### §5. Ekonomi

- Vi saknar ev statligt stöd. Men det kan ha blivit bokfört på fel konto så vi har fått in det vi räknat med.
- Lite oklarheter kvarstår ang medlemsavgifterna. Marie forskar lite till.
- Vi ska fakturera Skövde Energi 15000:- (3x5000kr) för sponsring enligt avtal.
- Vi måste styra upp uttagen av kläder och annan materiel. Behöver koll på vilka personer som tar ut kläder och till detta behöver vi hjälp av TeamSportia för att inventera detta. Vi behöver få till ett möte med Stefan och Sören.
- Göran skriver ett utkast till ett avtal (kontrakt?) vad vi kräver av en ledare och vad vi erbjuder i gengäld. Klart till nästa möte.
- Vi måste snarast kräva in registerutdrag från de som hittills inte uppvisat för styrelsen.

### §6. Läget i Sibben Cup.

- Planeringen fortgår enligt plan.





#### §7. Effekter till intro.

- En fråga har ställts av Gustav J om vi har intresse av att skaffa någon form av effekter i samband med matchstart. Mötet tyckte det lät intressant och gav Gustav Johansson i uppdrag att fortsätta forska i vad som finns.

#### §8. Avslutning Innebandyskoj.

- De ska hålla sin avslutning på klubbavslutningen.

-

#### §9. Domaransvarig.

- Thomas Olofsson påbörjar efter nyår men intensionen att han får hjälp av minst en person till.

#### §10. Domarutbildning.

- Vi försöker hålla föreningsdomarutbildningar den 8/1 Och 15/1 kl 18 och ca 3 timmar framåt båda dagarna. Den 22/1 har vi som reservdag om någon av den 8 eller 15 inte är möjliga.

#### §11. Övriga frågor.

- Kiosken behöver fler profilprodukter såsom mössor, halsdukar och annat. Vart beställer vi? Förslag finns att vi kanske även kan sälja på nätet för uthämtning i kiosken.
- På förekommen anledning så betalar klubben inte tillbaka någon medlemsavgift eller träningsavgift om personen slutar i förtid.
- Vilken inriktning och målsättning ska vi ha för HJ, bredd eller spets och försöka få fram fler spelare mot HA-truppen? Inriktningen bör nog vara klar till våren. Diskussionen fortsätter....

#### §12. Nästa möte.

- Nästa möte hålls tisdagen den 14/1 kl 18:00 i Kavelbro lektionssalen.

#### §13. Mötets avslutande.

- Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Ordf  
Göran Hjert

Sekr  
Lars Ericsson